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FORESPØRGSEL til rådmand for MTM 
  
 
 
Byggetilladelser i sårbare drikkevandsområder. 
  
Jeg hilser med tilfredshed, at Teknik og Miljø i svar af 12. jan. 2023 på 10 dages forespørgsel om 
byggetilladelse i sårbart drikkevandsområde i Malling skriver: 
  
”Som udgangspunkt tilstræbes ikke byggeri i de sårbare områder af hensyn til 
grundvandsbeskyttelsen, dels fordi den øgede aktivitet på overfladen i disse områder øger risikoen 
for, at forurenende stoffer trænger ned i grundvandsmagasinerne, som vandværkerne henter 
drikkevand fra, dels fordi bebyggelsen reducerer grundvandsdannelsen til magasinerne”. 
Endvidere beklager kommunen, at man ikke internt før nabohøring har lavet en afklaring med 
kommunens afdeling for grundvand. Og at man vil tilstræbe at en sådan fejl ikke gentages. 
  
 
I den anledning vil jeg spørge: 
 

1.       Hvordan vil man konkret stramme op på den interne praksis i forvaltningen, så gentagelse 
undgås? 

2.       Hvor mange tilladelser til bygninger i de sårbare områder er der givet godkendelse til og hvor 
mange afslag, er der givet indenfor de sidste 5 år? 

3.       Har de alle været behandlet i afdelingen for Grundvand? 
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